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ZÁPISNICA č.12/2020 
zo zasadnutia Kolégia dekana MTF STU dňa 5.11.2020  

_____________________________________________________________________________ 
                                                    RZ   13239/2020 

 
Prítomní:   podľa pozvánky v GSuite   
 
Čas rokovania:  13.00 – 16.30 hod. 
    
Program zasadnutia: 

1.  Úvod a kontrola rozhodnutí 

2.  Informácie z vyšších grémií a úsekov 

3.  Aktuálne úlohy 

4.  Informácie z ústavov a pracovísk 

5.  Rôzne 

6.  Záver  

 

Predložené materiály: 

1. Plnenie Edičného plánu MTF STU 2019-2020 (predložil: prof. Ing. Peter Šugár, CSc.) 

2. Návrh Edičného plánu MTF STU 2021-2022 (predložil: prof. Ing. Peter Šugár, CSc.) 

 

 

K BODU 1  ÚVOD A KONTROLA ROZHODNUTÍ 

Zasadnutie Kolégia dekana MTF STU otvoril dekan prof. Ing. Miloš Čambál, CSc. a privítal na zasadnutí 
všetkých zamestnancov. Následne prítomných oboznámil s programom zasadnutia.  

 

Uznesenie KD MTF STU  č. 5/2020:        
Kolégium dekana MTF STU prerokovalo čerpanie dovoleniek zamestnancov MTF STU. Ukladá sa vedúcim 
pracovísk dôsledne sledovať čerpanie dovolenky zamestnancov pracoviska tak, aby bol dodržaný príkaz 
dekana č. 3/2019 na čerpanie dovolenky v roku 2020. Pri zistení nedostatočného čerpania dovolenky môže 
vedúci pracoviska v odôvodnených prípadoch aspoň 14 dní vopred nariadiť zamestnancovi jej čerpanie. 
Vzhľadom na skutočnosť, že novelou Zákonníka práce bol výskumným pracovníkom dodatočne zvýšený 
počet dní dovolenky, na ktorú im vznikol nárok spätne za rok 2019 o 15, resp. 20 dní dovolenky, títo 
zamestnanci nie sú povinní vyčerpať uvedený počet dní dovolenky do 31.03.2020. 
Z: v texte                                        T: trvalý 

K BODU 2   INFORMÁCIE Z VYŠŠÍCH GRÉMIÍ A ÚSEKOV 

Dekan fakulty prof. Čambál: 

 informoval o programe zasadnutia Kolégia rektora STU, ktoré sa uskutočnilo dňa 2. novembra 2020, 
 informoval, že rektor STU prof. Fikar oznámil ukončenie pracovného pomeru kvestora STU Ing. 

Faktora, PhD., 
 oboznámil prítomných s interným predpisom, ktorý bol vydaný v súvislosti s povinnosťou STU 

kontrolovať negatívne testy na COVID-19 zamestnancov a iných osôb vstupujúcich do objektov STU. 
 

Prof. Moravčík (prorektor STU): 

 uviedol, že dekanom fakúlt STU bude distribuovať informácie o rozvojových projektoch STU, 

 uviedol, že Krízový štáb STU tento týždeň z dôvodu nemennej situácie nezasadal, 

 informoval, že absolvent MTF STU Ing. Martin Nosko, PhD. bol nominovaný za riaditeľa Ústavu 
materiálov a mechaniky strojov SAV. 

 
K BODU 3  AKTUÁLNE ÚLOHY 
 
Dekan prof. Čambál: 

 informoval o aktuálnej situácii na STU a na MTF STU ohľadom pandémie ochorenia COVID-19; 
zároveň upozornil na potrebu dôkladnej kontroly procesu pri uspokojovaní nároku zamestnancov na 
stravné lístky počas pandemickej situácie, 
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 informoval o príprave študijných programov na akreditáciu podľa nových štandardov, 
 uviedol, že boli zverejnené verifikované údaje o úspešnosti grantov za rok 2019 pre nápočet dotácie 

v roku 2021, pričom poďakoval za výbornú prácu zamestnankyniam útvarov, ktoré sa na tomto 
procese podieľali; zároveň vyjadril poďakovanie všetkým zamestnancom, pretože parametre 
výkonov na projektoch sú najlepšie za ostatných 5 rokov, 

 zdôraznil potrebu zamerania sa na marketingové aktivity za účelom získania čo najväčšieho počtu 
budúcich študentov MTF STU, 

 požiadal riaditeľov ústavov, aby všetky požiadavky na právnika MTF STU Mgr. Baláža boli 
realizované prostredníctvom dekana MTF STU, 

 informoval o skutočnosti, že dekani fakúlt STU iniciovali rokovanie s generálnym riaditeľom 
Výskumnej agentúry, za účelom zistenia dôvodov „spomalenia“ platieb zo Žiadostí o platbu z 
projektov vedeckovýskumných kapacít; generálny riaditeľ VA konštatoval, že vzhľadom na chýbajúce 
kapacity budú ŽoP 2 projektov v sume cca 2,5 mil. Eur uhradené až v roku 2021. 
 

Prodekan doc. Čička: 

 informoval o odoslaní návrhu študijných programov do akreditácie prorektorke doc. Bakošovej, 

 informoval, že v aktuálnom akademickom roku sa bude realizovať ŠVOČ; v prípade, ak aj naďalej 

bude  pretrvávať nepriaznivá situácia v súvislosti s pandémiou COVID-19, ŠVK sa uskutoční online 

formou, 

 uviedol, že požiadal zástupcov riaditeľov, aby mu poslali krátke vyjadrenie o priebehu dištančnej 

výučby na danom pracovisku.  

 

Prodekan prof. Tanuška: 
 uviedol, že v priebehu nasledujúceho týždňa sa uskutoční  zasadnutie Rady IKT, ktorá sa bude 

okrem iného zoberať platnosťou zakúpených licencií k softvérom, 
 informoval o technickom riešení havarijného stavu plavárne fakulty. 

 

Prodekan prof. Šugár: 

 informoval o programe stretnutia s prorektorom prof. Kopáčikom ohľadom prípravy akreditácie práv 
habilitačných a inauguračných konaní, 

 predložil materiál „Plnenie Edičného plánu MTF STU 2019-2020“ a materiál „Návrh Edičného plánu 
MTF STU 2021-2022“, 

 informoval o verejnej výzve na predkladanie žiadostí na riešenie projektov výskumu a vývoja 
v jednotlivých skupinách odborov vedy a techniky – VV APVV 2020 (uzávierka  do 23.11.2020, 12:00 
hod., požiadal o predloženie návrhov na OVaV do 19.11.2020), 

 informoval o zverejnenej Výzve na ocenenie Vedec roka STU 2020, 
 informoval, že v APVV v rade pre technické vedy končia mandáty 4 členom (za MTF STU bude 

odoslaný max. 1 návrh), 
 uviedol, že na najbližšom zasadnutí Vedeckej rady MTF STU dňa 19.11.2020 bude v programe 

zaradené jedno habilitačné konanie (Dr. Buranský) a jedno inauguračné konanie (doc. Vrábeľ), 
 informoval o zasadnutí Evaluačnej komisie MTF STU, ktoré sa uskutoční dňa 6.11.2020. 

 

Uznesenie KD MTF STU  č. 7/2020:        
Kolégium dekana MTF STU prerokovalo a berie na vedomie plnenie Edičného plánu MTF STU 2019-2020 
bez pripomienok. 
Z: prod. Šugár                                         

 
Uznesenie KD MTF STU  č. 8/2020:        
Kolégium dekana MTF STU prerokovalo Edičný plán MTF STU 2021-2022 bez pripomienok. 
Z: prod. Šugár 

    

Prodekan doc. Strémy: 

 informoval o mobilitách v rámci Národného štipendijného programu,  

 informoval o výzvach Interreg SK-CZ s termínom 15.01.2021. 

 

Prod. doc. Gerulová: 

 uviedla, že v spolupráci s Ing. Hýrošom pripravuje zosúladenie Google kalendára medzi jednotlivými 

pracoviskami fakulty, 
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 uviedla, že dňa 3.11.2020 sa uskutočnil online webinár „Transfer know-how“, ktorého sa zúčastnili 
zamestnanci a doktorandi fakulty a poďakovala sa prednášajúcim. Informovala o príprave ďalšieho 
webinára, nakoľko prvý mal pozitívne reakcie. 

 informovala, že Deň otvorených dverí sa uskutoční virtuálnou formou, 

 informovala o stretnutí na VÚC Trnava ohľadne podpory v oblasti spolupráce so strednými školami, 
ktorého sa zúčastnila dňa 28.10.2020. Ideálny stav, ktorý sa má dosiahnuť je prepojenie každého 
ústavu na aspoň jednu prípadne dve stredné školy, čím sa dosiahne dlhodobejší kontakt so 
stredoškolákmi. Uviedla, že ústavy už teraz môžu pripravovať ponuku toho, čo by vedeli ponúknuť. 
V tejto téme sa zrealizuje stretnutie so zástupcami ústavov a VUC. TTSK ponúka sprostredkovanie 
užšej spolupráce pre MTF STU s vybranými strednými školami, partnerstvo v rámci projektu 
INTERREG VA SR-ČR a pomoc pri zabezpečovaní náborových súťaží pre stredné školy. VUC sa 
stane generálnym partnerom oboch pripravovaných súťaží.  

 informovala o príprave nových aktivít v oblasti náboru: prednášky pre stredné školy zverejnené na 
YouTube MTF STU (aktuálne sa majú zabezpečiť 2 vzorové prednášky za každý ústav a zoznam 
prednášok do ponuky na výber strednými školami), virtuálnych prehliadkach MTF STU (refresh 
a doplnenie tých aktuálnych) a účasti na virtuálnych veľtrhoch (Gaudeamus a Kam na VŠ), 

 poukázala na niektoré pripravované marketingové aktivity na propagáciu štúdia na MTF STU (online 

ambasádorstvo, natáčanie promo videí), 
 uviedla, že fakulta v najbližšom období zabezpečí kompletnú techniku na streamovanie obrazu 

a zvuku na marketingové aktivity fakulty (vytvorí sa tzv. STUDIO MTF). 

 
Ing. Tibenská (tajomníčka fakulty): 

 informovala o programe pracovnej porady kvestora STU Ing. Dušana Faktora, PhD. S tajomníkmi 
fakúlt,  

 informovala, že v nadväznosti na požiadavky, ktoré boli prezentované na KD MTF STU dňa 
8.10.2020, ktorého sa nemohla zúčastniť poslala členom kolégia dekana písomné vyjadrenie k 
jednotlivým podnetom. Zároveň vyzvala na doplnenie bližších informácií, ktoré jej neboli zaslané 
resp. navrhla na osobné prerokovanie v rámci plánovaných stretnutí s riaditeľmi ústavov v súvislosti 
s prípravou rozpočtu na nasledujúci kalendárny rok,  

 informovala o aktuálnom stave čerpania rozpočtu MTF STU na rok 2020 z pohľadu rozpočtu 
nákladov a výnosov, čerpania dotácie a predpokladu jej čerpania do konca roku 2020, zohľadnení 
účelovej dotácie na kompenzáciu zvýšených výdavkov a znížených príjmov COVID-19 a 
predpokladaných refundácií finančných prostriedkov z projektov, 

 uviedla, že v nadväznosti na zasadnutie Slovenskej rektorskej konferencie zo dňa 6.10.2020, ktorého 
hlavnou témou bola reforma vysokoškolského prostredia a financovanie verejných vysokých škôl na 
najbližšie 3 roky je pripravené  krátenie rozpočtu pre VŠ nasledovne: v roku 2021 o cca 18 miliónov 
eur, v roku 2022 o cca 45 miliónov eur a v roku 2023 o cca 72 miliónov eur, zníženie vychádza z 
výsledkov analýzy Útvaru hodnoty za peniaze a bude sa týkať mzdových prostriedkov. V súvislosti 
s novým rozpočtovým rokom uviedla, že ďalší vplyv na jeho financovanie   bude mať aj ministerstvom 
školstva pripravovaná zmena metodiky rozpisu dotácií VVŠ, 

 informovala o pripravovanom zdieľanom súbore na sledovanie procesu verejného obstarávania, 
ktorý umožní operatívne sledovanie aktuálneho stavu vybavenia zadanej požiadavky na VO 
a čerpania rozpočtu pred procesom zaúčtovania obstaraných tovarov, prác a služieb, 

 upozornila na havarijný stav budov - identifikované opätovné zatekanie striech na viacerých 
objektoch.  

 
K BODU 4   INFORMÁCIE Z ÚSTAVOV A PRACOVÍSK 

 

 Doc. Chlpeková (riaditeľka UPIM): 
 informovala sa u prodekana doc. Čičku ohľadom organizácie medzinárodného kola ŠVOČ, 
 poďakovala za organizáciu webinára, ktorý sa uskutočnil dňa 3.11.2020, 
 informovala sa na termín montáže tieniacej techniky v priestoroch UPIM, 
 požiadala o oznámenie termínu, kedy bude na ústavy oznámená výška finančných prostriedkov na 

odmeny pre zamestnancov, 
 požiadala o prehodnotenie centrálneho nákupu kancelárskych potrieb, 
 položila otázku ohľadne zabezpečovania prác EZS. 
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Dr. Chmelíková (vedúca CJHŠ): 
 položila otázku ohľadne postupu pri zamestnancovi, ktorý má v domácnosti príbuzného s pozitívnym 

výsledkom testovania na ochorenie COVID-19. 
 

Ing. Buranský, PhD.(riaditeľ UVTE): 
 informoval o podaných projektoch APVV za UVTE, 
 uviedol, že pracovníci podateľne by okrem prijímania, podávania a doručovania dokumentov a 

listových zásielok mali preberať aj balíky, ktoré sú doručované prostredníctvom kuriérskych 
spoločností. 

 
Prof. Čaplovič (riaditeľ UMAT): 

 požiadal o zverejnenie záznamu webinára, pretože v čase jeho realizácie viacero pedagógov malo 

výučbu, 

 podporil žiadosť Dr. Buranského ohľadom preberania zásielok od kuriérov. 

 

Doc. Riedlmajer: (riaditeľ UVPT): 

 vyjadril podporné stanovisko k vyhláseniu Akademického senátu MTF STU, 

 uviedol, že pri projekte Teaming je proces verejného obstarávania zdĺhavý, momentálne prebieha 

aktualizácia projektového tímu, 

 informoval o príprave zmluvy na prenájom priestorov, 

 požiadal o finančnú podporu pri zabezpečení opravy iónového zdroja, 

 poukázal na negatívne dopady pri krátení rozpočtu pre vysoké školy v budúcom období.  

 

Prof. Važan (riaditeľ UIAM): 
 uviedol, že nominácia do Rady APVV mohla byť vyriešená aj na zasadnutí Kolégia dekana, 
 spýtal sa na dĺžku obdobia od kedy sa nákup tovaru cez verejné obstarávanie objaví na jednotlivých 

zákazkách projektov, 
 požiadal o zabezpečenie prehľadných ekonomických podkladov na efektívnejšie riadenie ústavov. 

 

Prof. Soldán (riaditeľ UIBE): 
 prítomných pozval na odborný webinár projektu „Nebezpečné bezpečne - Integrovaná bezpečnosť 

v priemysle pre študentov a pre prax“, ktorý sa uskutoční dňa 10.11.2020 o 10.00 hodine a ktorý 
podporil nadačný fond „Bekaert pomáha“ v Nadácii Pontis.  

 

Doc. Naď (predseda AS MTF STU): 
 uviedol, že dňa 26.10.2020 sa uskutočnilo zasadnutie Akademického senátu STU, na ktorom bol 

schválený návrh na odvolanie rektora STU prof. Ing. Miroslava Fikara, DrSc.  
 uviedol, že Akademický senát MTF STU v Trnave zobral na vedomie a akceptoval výsledok tajného 

hlasovania členov AS STU v prípade schválenia „Návrhu na odvolanie rektora STU“, ktoré sa konalo 
26.10.2020, ako nástroja pre fungovanie demokratických princípov v samospráve orgánoch 
vysokých škôl,  

 informoval, že AS MTF STU uvítal celospoločenskú diskusiu otvorenú v rámci Národného 
integrovaného reformného plánu, avšak zásadne nesúhlasí s celoplošným konštatovaním nízkej 
kvality vysokých škôl a ich absolventov, pretože to znevažuje vysokoškolské pracoviská, ktoré 
dosahujú vysokú kvalitu na medzinárodnej úrovni. AS MTF STU sa nestotožňuje s navrhovaným 
obmedzením právomocí akademickej samosprávy vysokých škôl. 

 informoval o programe rokovania Akademického senátu MTF STU, ktorého zasadnutie sa 
uskutočnilo dňa 28.10.2020. 
 

Bc. Marián Pavlík (za SČ AS MTF STU): 
 informoval, že online výučba na MTF STU prebieha bez problémov, 
 vyslovil podporné stanovisko, že uznesenie zo zasadnutia AS MTF STU by sa malo zdieľať na našej 

webovej stránke fakulty, 
 oboznámil prítomných s novými členmi AS MTF STU za študentskú časť:  Bc. Tatiana Švaňová a Bc. 

Juraj Nálepka, 
 uviedol, že dňa 5. novembra 2020 sa zúčastnil na zasadnutí Komisie pre sociálne veci študentov, 
 uviedol, že so študentami AS STU a AS MTF STU komunikujú formou online zasadnutí. 
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Doc. Bílik (predseda ZR MTF STU): 

 informoval o programe zasadnutia UOO STU, ktoré sa uskutočnilo online dňa 2.11.2020 v Bratislave,  

 uviedol, že  hlavným bodom rokovania bola príprava Kolektívnej zmluvy na rok 2021, 

 prítomných oboznámil s niektorými návrhmi a doplneniami do KZ STU zo strany zamestnancov MTF 

STU, 

 uviedol, že zasadnutie Zamestnaneckej rady MTF STU sa uskutoční dňa 19.11.2020 o 13.00 hodine. 

 

 

 
K BODU  5 a 6 RÔZNE A ZÁVER 
 
Dekan fakulty prof. Ing. Miloš Čambál, CSc. sa poďakoval prítomným členom KD MTF STU za účasť na  
zasadnutí a ukončil rokovanie. 

 

 

 

Termíny najbližších zasadnutí grémií MTF STU: 
 

10. 11. 2020   8.30 hod. Vedenie MTF STU 

18. 11. 2020 13.00 hod. ZR MTF STU 

19. 11. 2020 13.00 hod. VR MTF STU 

24. 11. 2020   8.30 hod. Vedenie MTF STU 

 
 
 
 
 
Zapísala: 5. novembra 2020               Overil: 9. novembra 2020 
 
 
 
 
 
.....................................      ...............................................  
Ing. Ivona Remenárová      prof. Ing. Miloš Čambál, CSc.  
                                          dekan MTF STU 


